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No. Illustration Description QTÉ/QTY No. Illustration Description QTÉ/QTY

1 Tringle
Rod

2 4 Vis
Screw

2

2 Fleuron
Finial

2 5 Vis
Screw

6

3  Support
Bracket

3 6 Ancrage mural
Wall anchor
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INSTRUCTIONS D'ASSEMBLAGE
ASSEMBLY INSTRUCTIONS

Ensemble de tringle / Curtain Rod Set

Positionnez le support à l’endroit désiré. Marquez les trous des vis à l’aide d’un crayon à mine. Répétez de l’autre côté.

Position bracket at desired location. Mark screw holes with a pencil. Repeat on the other side.

Vissez un fleuron à la tringle. Vissez 1 x vis (4). Glissez le nombre d'anneaux requis si nécessaire et
vissez le deuxième fleuron sur la tringle. Fixez avec 1 x vis (4). Si des rideaux à languettes ou à oeillets
sont suspendus, omettez les anneaux et glissez le rideau sur la tige avant de visser le deuxième
fleuron.

Screw one finial onto end of rod. Secure with 1 x screw (4). Slide on the required number of rings if
needed and screw the second finial onto the rod. Secure with 1 x screw (4). If hanging tab top
curtains, omit the rings and slide the curtain onto the rod before screwing the second finial.

Questions? customerservice@bouclair.com / 1-800-268-2524

Placez la tringle dans le support. Fixez-la en serrant les deux vis du support à la main. Elles empê
cheront la tringle de bouger.

Place rod in bracket. Lock into position by tightening the bracket’s two screws by hand. They will
prevent the rod from moving.

Percez les trous marqués à l’aide d’une perceuse (non incluse). Insérez les ancrages muraux dans les
trous à l’aide d’un marteau (non inclus). Alignez les trous des supports aux ancrages muraux et insérez
2 x vis (5). Serrez complètement à l’aide d’un tournevis (non inclus). Répétez de l’autre côté.

Drill marked holes with a drill (not included). Insert wall anchors in the holes using a hammer (not
included). Align bracket holes with anchors and insert 2 x screw (5). Tighten with a screwdriver (not
included) until secure. Repeat on the other side.

IMPORTANT

• Nous vous suggérons de lire ce dépliant jusqu’au bout et de suivre les instructions simples étape par étape.

• Vérifiez soigneusement que vous avez toutes les pièces avant de commencer l’assemblage.

•  Gardez les pièces de fixation hors de la portée des enfants et tenez les enfants bien éloignés de la zone 
d'assemblage.

•  Nous recommandons d’utiliser l’emballage pour protéger les surfaces durant l’assemblage.
AVERTISSEMENT
• Manipulez les pièces de bois avec soin durant l’assemblage, car elles peuvent s’égratigner facilement.

IMPORTANT

• We suggest you read through this leaflet and follow the simple step-by-step
instructions.

• Carefully check that you have all parts before beginning assembly.

• Keep fittings out of children's reach and keep children well away from the
assembly area.

• We recommend using the packaging to protect surfaces during assembly.

WARNING

• Handle components with care during assembly as they can scratch easily.

**Ce fleuron peut différer du vôtre**
**Finial may differ from one purchased** 
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